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 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

 םאישור תקנון בחירות למוסדות איגוד המשפטני

 

חברים, צהריים טובים, יו"ר הועדה, משה פרידמן,  :נחום אסד

הודיע לי שהוא לא יוכל להגיע, הוא נקרא לדיון דחוף, 

מדובר בעובדים, ארגון אזרחים עובדים צה"ל, והוא לא 

 יוכל להגיע.

הפרוצדורה מאוד פשוטה, פשוט אחד מהחברים שיושב  

בד, כאן בועדה ממלא את מקומו לצורך ישיבה זו בל

והחברים הנוכחים בישיבה צריכים לאשר את זה. אני 

מציע את עמוס גלבוע, סתם הצבעתי על אדם, יש 

 למישהו התנגדות?

 לא. חברים:

החברים שנוכחים בישיבה מאשרים אותך פה אחד.  נחום אסד:

 פתח את הישיבה.

 צהריים טובים ותודה רבה. עמוס גלבוע, יו"ר:

חירות למוסדות איגוד אישור תקנון ב –על סדר היום  

 המשפטנים.

טוב חברים, אז אני אתן הסבר קצר אחרי שהישיבה  נחום אסד:

נפתחה. התקנון הזה הוא תקנון שדומה לכל התקנונים 

שאישרנו בועדת חוקה ובינ"ה קיבלה את ההמלצה 

שלכם. התקנון הזה והארגון הזה זה ארגון שלא קיים 

, יורם שגב הרבה מאוד זמן בחירות וגם היו"ר שכיהן

ז"ל, נפטר, הלך לעולמו. בקיצור הדבר הזה דשדש לו. 

עו"ד יצחק גורדון, יאצק, נבחר יו"ר חדש בבינ"ה, 
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קבעה לו גם פרק זמן בינ"ה אישרה אותו כיו"ר, 

לתקופה מסוימת שבו הוא ילמד את הארגון, יתחיל 

ל השברים איכשהו ככה לאסוף את הארגון הזה מכ

בבינ"ה פעמיים, פעם אחת שהיו בו. אישרתם את זה 

הוא קיבל כהוראת שעה ואחרי זה הארכנו לו את 

הוראת השעה על מנת שנוכל  להשלים את כתיבת 

התקנונים ושילך לבחירות כמו כל האיגודים והארגונים 

 שנמצאים בהסתדרות. 

עומדים בלוחות הזמנים, התקנון שמונח לפניכם זה 

עדת תקנון שעבר את התיאום וביצוע, עבר את ו

התקנונים של אלי בן גרא, הגיע אלינו. אם מסתכלים 

על כל הסעיפים שלו, הסעיפים שלו תואמים את 

הוראות החוקה, המוסדות שנמצאים בפנים זה יו"ר, 

מזכירות ומרכז, רגיל. יש פה התייחסות גם לגבי 

, והסמכויות של ועדת בחירות, לקיום הליך הגמלאים

ים, בתוכם. כך הבחירות זה משהו שהוא נקבע בפנ

שמבחינתי אני לא רואה שום דבר שמפריע, לא רואה 

שום דבר חריג. אם יש למישהו מה להגיד שיגיד. יושב 

פה אתנו אלי בן גרא, יו"ר ועדת תקנונים, יושב פה 

היועמ"ש יפתח הלינג, אם יש למישהו שאלה שישאל 

 בבקשה.

לא לגבי התקנון, פשוט לדעת מה זה הגוף הזה, איזה  יוסי שוחט:

גודל? מישהו יכול לתת שלוש דקות איזה סקירה על 

 מה אנחנו יושבים פה.

בבקשה. זה איגוד שמייצג את כל עורכי הדין בשרות  אלי בן גרא:

הציבורי, חוץ מהפרקליטים, שאנחנו מנסים לצרף 
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ת , הם בהסכם הבנות איתנו אבל הם מייצגים אאותם

 חברים בארגון הזה. 1,600עצמם. יש בערך 

 הם ארגון יציג בעצמו? יוסי שוחט:

 )מדברים ביחד(

יש להם מעמד מיוחד, אבל הם מתואמים איתנו. כל  אלי בן גרא:

 ההסכמים שלהם, יו"ר האגף, יו"ר ההסתדרות,

 מי זה אתנו? אתה ההסתדרות. יוסי שוחט:

חברים, אנחנו מאז  1,600עם ההסתדרות כמובן.  אלי בן גרא:

 שהאיגוד הזה התפרק בעצם לגורמים,

 זה ארצי? יוסי שוחט:

ברמה הארצית, מונה יצחק. מינו בזמנו את עו"ד אמיר  אלי בן גרא:

ירון כמחזיק התיק כדי לשקם את האיגוד הזה, ומאז 

שמונה איציק גורדון מנסים לגייס חברים חדשים 

כתנו ולהרחיב את השורות. אוכלוסיית היעד להער

 חברים. 3,000 -אפשר להגיע לכ

 אלי, סיימת? נחום אסד:

 כן. אלי בן גרא:

זה לא קשור לתקנון, זה לא קשור לסדר היום, זה ידע  נחום אסד:

 כללי וזה יפה מאוד.

 2שתי שאלות כבר נענו פה, אבל יש לי בפרק ג' סעיף  איציק בנישתי:

לבחור ולהיבחר עובדים  כתוב פה: לא יהיו זכאים

פקידים שהאגף קבע. מי זה אלה שלא יהיה להם בת

 זכאות?

 זה בכל תקנון שיש להם ניגוד עניינים. אלי בן גרא:

 זה מופיע? איציק בנישתי:
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כן, הכוונה הזו, בכל התקנונים זה מופיע, אם יש  אלי בן גרא:

 מנכ"ל, מנהל כללי או בעלי תפקידים, 

 .הנהלה, תיקח את הכל כהגדרה של הנהלה נחום אסד:

עורכי דין שבעצם לא עובדים בהסתדרות, משרדי  אשר סבן:

 ממשלה, הכל, איפה הם נמצאים?

 בלשכת עוה"ד. מור סטולר:

אתה רוצה שהם יהיו חברים גם בהסתדרות? שקודם  נחום אסד:

 כל ימלאו טופס ויצטרפו.

 נווה. אפיהם אצל  יפה בן גיגי:

 אני בלשכת עוה"ד. מרים פרקש:

. שנים לא היה לי משרד והייתי חברת גם אני מור סטולר:

 הסתדרות.

 זהו? נגמר? תעלה להצבעה. נחום אסד:

 מי נמנע? מי בעד? מי נגד? עמוס גלבוע, יו"ר:

 אושר פה אחד.אף אחד. התקנון  נחום אסד:

 הישיבה נעולה. עמוס גלבוע, יו"ר:

 

 

 הישיבה נעולה
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 החלטות שנתקבלו בישיבת ועדת החוקה

 2016.6.51בישיבתה בתאריך 

 

 

26.7)יום היו"ר ועדת חוקה בישיבת  מ"מ . 1 .16) 

, יו"ר הועדה, נאלץ להיעדר מישיבת היום.   מר משה פרידמן

מר עמוס גלבוע נבחר פה אחד ע"י הנוכחים למלא את מקומו 

 בישיבת היום.

 

 אישור תקנון בחירות למוסדות איגוד המשפטנים .2

שר פה אחד ע"י כל תקנון בחירות למוסדות איגוד המשפטנים או 

 .משתתפי ישיבת ועדת החוקה


